

William R. Hite, Jr., Ed.D.
Superintendent

ថ្ងៃទី១៤ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០២១

ជូនចំពោះ ក្រុមគ្រួសាររបស់ ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្ស៊ី៖

ខ្ញុំសរសេរលិខិតនេះដើម្បីជម្រាបព័ត៌មានថ្មីៗអំពីការដឹកជញ្ជូនសិស្ស និងការចោលសំរាម នៅសាលារបស់យើង។ ពិតជាបំភ្លឺបចិត្តណាស់ដែលសិស្សរបស់យើងត្រឡប់មករៀននៅក្នុងថ្នាក់វិញ។ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ [ការខ្វះអ្នកបើកបរ \(driver shortage\)](#) -- ដែលជះឥទ្ធិពលយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរដល់សាលា ឈ្នួញចោលសំរាម និងឈ្នួញម្ហូបអាហារ និងក្រុមហ៊ុនដទៃទៀតទូទាំងប្រទេស -- រួមជាមួយការកើនឡើងដែលគួរឱ្យកត់សម្គាល់នៃការលាលែងពីតំណែង និងការចូលនិវត្តន៍នៅ ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្ស៊ី (SDP) និងយានដ្ឋានក្នុងតំបន់ បានរំខានដល់ប្រតិបត្តិការរបស់យើងលើសពីអ្វីដែលយើងបានគិតទុកតាំងពីដំបូងមក។ យើងបានរៀបចំគំរូសេវាកម្មដឹកជញ្ជូនដែលជាផ្នែកមួយដើម្បីជួយដោះស្រាយបញ្ហាខ្វះអ្នកបើកបរ។ ជាការច្បាស់ណាស់ថានេះជាការខ្វះខាត ហើយយើងកំពុងស្វែងរកដំណោះស្រាយផ្សេងទៀតជាបន្ទាន់។

នេះជាសេចក្តីសង្ខេបនៃសកម្មភាពដែលយើងកំពុងរៀបចំដើម្បីជួយដោះស្រាយបញ្ហាទាំងនេះ៖

ការដឹកជញ្ជូន

- យើងកំពុងជម្រុញឱ្យមានការចូលរួមក្នុង កម្មវិធីផ្តល់ប្រាក់ស្មើៗគ្នាដល់មាតាបិតា (Parent Flat Rate Program) ដោយបង្កើនប្រាក់ដល់ក្រុមគ្រួសារដែលមានសិទ្ធិជ្រើសរើសចុះឈ្មោះចូលរួម។ ក្រុមគ្រួសារដែលមានសិទ្ធិទាំងអស់ ឥឡូវនេះនឹងទទួលបាន \$300 ក្នុងមួយខែ (\$3,000 ក្នុងមួយឆ្នាំសិក្សា) សម្រាប់ការដឹកជញ្ជូនទៅនិងមកពីសាលា។ ឥឡូវនេះយើងក៏ផ្តល់ជូននូវជម្រើសសម្រាប់ក្រុមគ្រួសារដើម្បីទទួលបាន \$150 ក្នុងមួយខែ (\$1,500 ក្នុងមួយឆ្នាំសិក្សា) សម្រាប់ការដឹកជញ្ជូនរបស់ពួកគាត់ទៅរៀននៅពេលព្រឹក ប៉ុន្តែនៅតែប្រើសេវាកម្មរថយន្តសាលា ឬតាក់ស៊ី នៅពេលរសៀល។ ដើម្បីចុះឈ្មោះក្នុងជម្រើសទាំងពីរនេះ សូមបំពេញនេះលិខិតតាមរយៈ [Google Form](#) នេះ។
- យើងបានផ្តល់ជូន ប័ណ្ណចេញថ្លៃឱ្យសិស្សជិះ សិពតា (SEPTA Student Fare Cards) ដល់សិស្សដែលមានសិទ្ធិទទួលសេវាកម្ម រថយន្តសាលា ឡានវ៉ែន (van) ឬតាក់ស៊ី ហើយកំពុងពិភាក្សាជាមួយ SEPTA ទាក់ទងនឹងការផ្តល់ប័ណ្ណថ្លៃជិះដល់មនុស្សពេញវ័យ ដើម្បីជួយដល់ការដឹកជញ្ជូនសម្រាប់ក្រុមគ្រួសារដែលមិនបើកបរ។
- យើងបានជួលបុគ្គលិកបណ្តោះអាសន្នចំនួន ៨ នាក់ ដើម្បីគាំទ្រឱ្យកាន់តែប្រសើរឡើងដល់ការហៅទូរស័ព្ទដើម្បីជម្រកាន់មជ្ឈមណ្ឌលដឹកជញ្ជូនរបស់យើង។
- យើងផ្តល់អាទិភាពដល់ការរៀបចំសម្រាប់ការស្នើសុំសកម្មភាពដឹកជញ្ជូនសម្រាប់សិស្សដែលមាន ផែនការអប់រំផ្ទាល់ខ្លួន (Individualized Education Plans)។

- យើងជួបជាមួយឈ្មួញខាងក្រៅ និងដៃគូក្នុងសហគមន៍ដើម្បីកំណត់សមត្ថភាពរបស់ពួកគេក្នុងការគាំទ្រដល់តម្រូវការដឹកជញ្ជូនរបស់យើង។

ការប្រមូលសំរាម

យើងបាន៖

- ចុះកិច្ចសន្យាជាមួយឈ្មួញជាច្រើនបន្ថែមទៀត ហើយបានរៀបចំធនធានដែលយើងមានដើម្បីប្រមូលសំរាមដែលហូរហៀរ
- ទិញធុងសំរាមបន្ថែម ដាក់នៅតាមទីតាំងផ្សេងៗទូទាំងទីក្រុង ដើម្បីឱ្យសំរាមដែលហូរហៀរ និងដឹកជញ្ជូនឱ្យកាន់តែមានប្រសិទ្ធភាព ហើយ
- ទាក់ទងទៅសាលាក្រុងដើម្បីស្វែងរកជំនួយបន្ថែម (ប៉ុន្តែពួកគេក៏ជួបប្រទះការពន្យារពេលជាមួយនឹងការប្រមូលសំរាមតាមផ្ទះដែរ ដោយសារខ្វះអ្នកបើកបរ)។

ខ្ញុំស្នើសុំឱ្យយើងដោះស្រាយបញ្ហាទាំងនេះតាមការរួមគ្នាជាសហគមន៍។ លោកអ្នកអាចជួយដោយធ្វើយ៉ាងណាឱ្យសាលារបស់កូនរបស់លោកអ្នកមានអាស័យដ្ឋាន និងលេខទូរស័ព្ទត្រឹមត្រូវនៅក្នុងឯកសារ ដែលនឹងជួយដល់ការទៅយក និងដឹកទៅវិញបានត្រឹមត្រូវ និងអនុញ្ញាតឱ្យយើងទាក់ទងទៅលោកអ្នកបានក្នុងពេលមានអាសន្ន។ ហើយប្រសិនបើលោកអ្នកស្គាល់នរណាម្នាក់ដែលអាចជាបេក្ខជនបើកបររថយន្តសាលាដ៏ពូកែ សូមជម្រុញពួកគេឱ្យដាក់ពាក្យ [ត្រង់នេះ \(here\)](#)។

យើងដឹងថាការខ្វះអ្នកបើកបរនេះមានផលវិបាកយ៉ាងពិតប្រាកដចំពោះសិស្ស ក្រុមគ្រួសារ និងបុគ្គលិករបស់យើង ហើយយើងសូមអភ័យទោសដោយស្មោះចំពោះការរំខានដល់សេវាកម្មទាំងនេះ។ សូមជ្រាបថា យើងកំពុងយកចិត្តទុកដាក់យ៉ាងខ្លាំងចំពោះបញ្ហានេះ ហើយនឹងបន្តស្វែងរកជម្រើសរហូតដល់សំរាមទាំងអស់ត្រូវបានយកចេញពីសាលារបស់យើង និងសេវាកម្មដឹកជញ្ជូនទាន់ពេលវេលាសម្រាប់សិស្សរបស់យើងត្រូវបានស្តារឡើងវិញ។

ដោយសេចក្តីស្មោះស្ម័គ្រ



William R. Hite Jr., Ed.D.

អគ្គនាយកក្រសួងអប់រំ

ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណាដែលហ្ស៊ី